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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: wycinki 
 
Proszę o odpowiedź w sprawie pisma mieszkańca: „Zwracam się z uprzejmą prośbą o 
interwencję u Prezydenta Miasta Poznania, w sprawie faktu naruszenia 
porozumienia dotyczącego budowy szkoły na Umultowie. Wycięto kilkadziesiąt 
drzew, które obiecano pozostawić, jako bufor zieleni izolacyjnej. Były to drzewa 
kilkudziesięcioletnie stanowiące środowisko cenne przyrodniczo, o czym 
zaświadcza ekspertyza sporządzona przez naukowców z UAM. 
W grudniu ub.r. na stronie internetowej PIM pojawił się komunikat wraz z 
wizualizacją, potwierdzający że:  
"Kolejnym etapem w realizacji przedmiotowej umowy jest wykonanie projektów 
wykonawczych i uzyskanie pozwolenia na budowę. 
W kwestii zagospodarowania terenu dodatkowo spełnione zostały ustalenia przyjęte 
w trakcie spotkań z przedstawicielami Stowarzyszenia „Zielone Umultowo” związane 
z zaprojektowaniem 2. dodatkowych furtek, przeniesienia części miejsc 
parkingowych na stronę ul. Umultowskiej z ul. Ślazowej i pozostawienie tam 
rosnących drzew.” 
 
Jednak z nieznanych powodów projekt budowy szkoły przygotowany przez PIM pominął 
w/w uzgodnienia, dodatkowo nie był konsultowany z mieszkańcami ul. Ślazowej.  
Pragniemy także zauważyć, że projekt zawiera nadmiernie skomplikowaną obsługę 
komunikacyjną, polegającą na wprowadzeniu znaczącego ruchu samochodowego w tzw. 
„ślepy zaułek”.  Jest również kilka szczegółów wartych uzupełnienia, jak 
chociażby brak kanalizacji deszczowej. 
 
Pominięte przez PIM zmiany w projekcie dotyczą jedynie otoczenia budynków 
szkoły, przedszkola oraz sali gimnastycznej, nie wpływają na termin wykonania 
prac. Są możliwe do wykonania, co potwierdził w rozmowie projektant szkoły a 
także przedstawiciel wykonawcy. 
 
Obecnie po dokonaniu wycinki, realizacja pisemnego uzgodnienia z zastępcą 
Prezydenta Miasta Poznania dotyczącego przelokowania miejsc parkingowych oraz 
zachowania drzewostanu przy ul. Ślazowej możliwa jest jedynie poprzez nasadzenia 
uzupełniające. 
 
Nie jesteśmy przeciwni budowie szkoły, ale nie chcemy - jak powiedziała jedna z 
sąsiadek - aby szkoła nam szkodziła, skoro jest to inwestycja „na lata”.  
 
Jako przedstawiciel wszystkich mieszkańców ulicy Ślazowej z góry dziękuję za 
pomoc w tej sprawie.” 
 


